

QK2036338

国土资源情报

GUOTU ZIYUAN QINGBAO

• 主管单位：自然资源部 • 主办单位：自然资源部信息中心

总第234期

中国期刊全文数据库 | 中国核心期刊遴选数据库 | 中国学术期刊综合评价数据库 | 中文科技期刊数据库 | 收录期刊



ISSN 1674-3709



万方数据

ISSN 1674-3709
CN 11-4479/N

2020. 6

国土资源情报

GUOTU ZIYUAN QINGBAO

2020年第6期(总第234期)(月刊)

目次

自然资源管理

- 欧盟第七次经济、社会和国土凝聚力报告及其启示(下) 张丽君, 喻 锋, 戈晚晴, 等 3
- 从马德里气候变化大会看《巴黎协定》时代蓝碳的发展 赵 鹏, 谭 论 11
- 大熊猫国家公园四川片区生态价值实现机制研究 张丛林, 车晓旭, 郑诗豪, 等 15

国际矿业动态

- 日本天然气水合物研发最新动态及问题对策研判 姜 雅, 张 涛, 黎晓言 20
- 世界主要矿业国矿业投资环境的发展与变化 何金祥, 于江薇, 徐曙光 28

土地管理与制度改革

- 英国规划体系特征分析与经验启示 邓丽君, 栾立欣, 刘延松 35
- 残次林地土地整治项目实施探究 何振嘉 39

矿产资源管理与制度改革

- 矿业权产权制度的反思与制度改革探讨 冯 聪 45
- 矿产资源资产负债表编制的框架及技术方法探讨 葛振华, 苏 宇, 王 楠 51

封面图片来源: 全景

LAND AND RESOURCES INFORMATION

(MONTHLY)

Jun., 2020

Contents

No.234

Seventh Report on Economic, Social and Territorial Cohesion of EU and Its Enlightenment (II) <i>ZHANG Lijun, YU Feng, GE Wanqing, et al.</i>	<i>3</i>
Looking at the Development of Blue Carbon in the Era of Paris Agreement from Madrid Climate Change Conference <i>ZHAO Peng, TAN Lun.....</i>	<i>11</i>
Research on the Ecological Value Realization Mechanism in Sichuan Area of Giant Panda National Park <i>ZHANG Conglin, CHE Xiaoxu, ZHENG Shihao, et al.</i>	<i>15</i>
Study on the Latest Research and Development of Methane Hydrates in Japan <i>JIANG Ya, ZHANG Tao, LI Xiaoyan.....</i>	<i>20</i>
Development and Change of Mining Investment Environment in the World's Major Mining Countries <i>HE Jinxiang, YU Jiangwei, XU Shuguang.....</i>	<i>28</i>
Characteristic Analysis and Experience Enlightenment of British Urban Planning System <i>DENG Lijun, LUAN Lixin, LIU Yansong.....</i>	<i>35</i>
Study on the Implementation of Residual Forest Land Reclamation Project <i>HE Zhenjia.....</i>	<i>39</i>
Introspection of Mining Rights System and Discussion on System Reform <i>FENG Cong.....</i>	<i>45</i>
Discussion on the Framework and Technical Method of the Balance Sheet of Mineral Resources <i>GE Zhenhua, SU Yu, WANG Nan.....</i>	<i>51</i>

LAND AND RESOURCES INFORMATION



国土资源情报

(月刊)

2020年第6期(总第234期)

LAND AND RESOURCES
INFORMATION

(Monthly)

Sum.234 No.6 2020

主管：自然资源部

主办：自然资源部信息中心

编辑出版：《国土资源情报》编辑部

通讯地址：北京市海淀区莲花池西路28号(100830)

主编：崔荣国

印刷：北京朝阳印刷厂有限责任公司

出版日期：2020年6月20日

发行单位：自然资源部信息中心

Administered by: Ministry of Natural Resources

Sponsored by: Information Center of Ministry of Natural Resources

Edited and published by: Editorial Office of Land and Resources Information

Address: 28, Lianhuachi West Road, Haidian District, Beijing, China (100830)

Editor-in-Chief: CUI Rongguo

Printed by: Beijing Chaoyang Printing House co., LTD.

Publish date: Jun. 20, 2020

Distributed by: Information Center of Ministry of Natural Resources

公开发行 ISSN 1674-3709
CN 11-4479/N

定价：12.00元

万方数据

